

**AZƏRBAYCAN RESPUBLİKASI ELM VƏ TƏHSİL NAZİRLİYİ
BAKİ BİZNES UNİVERSİTETİ**

**Ümummilli Lider Heydər Əliyevin anadan olmasının
102-ci ildönümünə həsr olunmuş
“Suverenliyimizin möhkəmləndirilməsində rəqabətqabiliyyətli iqtisadiyyatın inkişafına
yeni strateji yanaşmalar” mövzusunda
Beynəlxalq elmi-praktiki konfrans
Bakı, 25 aprel 2025-ci il**

Konfransın məqsədi suverenliyimizin möhkəmləndirilməsi kontekstində rəqabətqabiliyyətli iqtisadiyyatın inkişafına yönəlmiş yeni strateji yanaşmaların müzakirə edilməsi, innovativ həllərin təhlili və dayanıqlı iqtisadi modelin formalaşdırılması üçün praktiki təkliflərin irəli sürülməsidir. Bu çərçivədə qlobal və regional trendlər nəzərə alınaraq milli iqtisadiyyatın diversifikasiyası, texnoloji inkişaf, investisiya mühitinin təkmilləşdirilməsi və biznes ekosisteminin gücləndirilməsi kimi əsas istiqamətlərə diqqət yetiriləcəkdir.

Konfransın istiqamətləri:

- İnnovativ idarəetmə strategiyası suveren ölkəmizin iqtisadi inkişafının əsasıdır
- Suverenliyin möhkəmlənməsində innovativ texnologiyalara əsaslanan istehsalın inkişafının stimullaşdırılması istiqamətləri
- Dövlət və yerli özünüidarəetmə orqanlarının məsələlərində müasir yanaşmalar
- Rəqabətqabiliyyətli iqtisadi mühitdə mühasibat uçotu və auditin inkişaf perspektivləri
- İnnovativ maliyyə strategiyalarının tətbiqi istiqamətləri: yeni yanaşmalar və təcrübələr
- Rəqabətqabiliyyətli iqtisadiyyatın formalaşmasında və inkişafında riyazi modellərdən istifadə imkanları
- Rəqabətqabiliyyətli kadr hazırlığında dil kommunikasiya bacarıqlarında keyfiyyət təminatı
- İqtisadi rəqabətliliyin formalaşmasında süni intellektə əsaslanan sistemlərin inkişaf etdirilməsi istiqamətləri
- Rəqabətqabiliyyətli sosial-iqtisadi inkişafda suverenlik: nailiyyətlər, çağırışlar və perspektivlər

Məruzə və tezislərin quruluşu, tərtibi qaydaları:

- müəllifin adı, atasının adı, soyadı, elmi dərəcəsi, iş yeri, elektron ünvanı, əlaqə nömrəsi yuxarı sağ tərəfdən göstərilməlidir;

- məruzə və tezis adı ortadan, qara iri şriftlə çap olunmalıdır;

- xülasə (50-100 söz) və açar sözlər (3-5) Azərbaycan, ingilis və rus dillərində;

- əsas mətn;

- Ədəbiyyat siyahısı(mətnə istinadlar varsa)

Konfransın mövzusunə (istiqamətlərinə) və qoyulan tələblərə cavab verməyən məruzə və tezislər qəbul edilməyəcək.

Məruzə və tezis mətni:

- format-A4, məruzələrin həcmi 5-6 səhifə, tezislərin həcmi isə 3-4 səhifə;

- şrift-Times New Roman, ölçüsü-13;

- sol kənar sahə 2,5 sm., sağ kənar sahə 2,5 sm., yuxarıdan 2,5 sm. və aşağıdan 3 sm.;

- interval 1,0 sm., abzas 1,25 sm.

Konfransın rəsmi dilləri: Azərbaycan, ingilis, rus.

Məruzə və tezislərin göndərilməsinin son tarixi: 19/04/2025.

Konfransda iştirak etmək istəyənlər məruzə və tezislərini, həmçinin konfransda iştirakları barədə məlumatı **conference.bbu@mail.ru** e-poçt ünvanına göndərə bilərlər.

Konfrans Bakı Biznes Universitetində keçiriləcəkdir.

Əlavə məlumat üçün:

Tel: (+99412)431-91-18 (dax.112)

Faks: (+99412)430-07-80

Ünvan: Bakı şəhəri-AZ1122, N.Zərdabi küç., 88.

**МИНИСТЕРСТВО НАУКИ И ОБРАЗОВАНИЯ АЗЕРБАЙДЖАНСКОЙ РЕСПУБЛИКИ
БАКИНСКИЙ УНИВЕРСИТЕТ БИЗНЕСА**

**Международная научно-практическая конференция, посвященная
102-летию со дня рождения Общенационального Лидера Гейдара Алиева
« Новые стратегические подходы к развитию конкурентоспособной экономики в укреплении
нашего суверенитета»**

Баку, 25 апреля 2025-го года

Цель конференции – обсуждение новых стратегических подходов к развитию конкурентоспособной экономики как ключевого фактора укрепления суверенитета. В рамках мероприятия будут рассмотрены инновационные решения, направленные на диверсификацию экономики, повышение инвестиционной привлекательности, внедрение передовых технологий и развитие предпринимательской среды. Особое внимание будет уделено анализу глобальных и региональных тенденций, а также выработке практических рекомендаций для устойчивого экономического роста и укрепления национальной независимости.

Направления конференции:

- Инновационная стратегия управления – основа экономического развития суверенного государства.
- Направления стимулирования развития производства на основе инновационных технологий в укреплении суверенитета.
- Современные подходы к вопросам деятельности государственных и местных органов самоуправления.
- Перспективы развития бухгалтерского учета и аудита в конкурентоспособной экономической среде.
- Направления внедрения инновационных финансовых стратегий: новые подходы и практики.
- Возможности использования математических моделей в формировании и развитии конкурентоспособной экономики.
- Обеспечение качества языковых коммуникационных навыков в подготовке конкурентоспособных кадров.
- Направления развития систем на основе искусственного интеллекта в формировании экономической конкурентоспособности.
- Суверенитет в конкурентоспособном социально-экономическом развитии: достижения, вызовы и перспективы.

Структура и правила оформления докладов и тезисов:

- имя, фамилия, отчество автора, ученая степень, место работы, адрес электронной почты, номер телефона наверху справа;

- название доклада и тезиса должны быть напечатаны по центру - жирно, прописным шрифтом;

- резюме (50-100 слов) и ключевые слова (3-5) на азербайджанском, английском, русском языках;

-основной текст.

Доклады и тезисы не отвечающие требованиям оформления, а также не соответствующие теме и направлениям конференции к печати не принимаются.

Текст доклада и тезиса:

-формат-А4, объем отчетов 5-6 страниц, объем тезиса 3-4 страницы;

-шрифт-Times New Roman, размер-13;

- левый край 2,5 см., правый край 2,5 см., верхний 2,5 см. и нижний 3 см.;

-интервал 1,0 см., абзац 1,25 см.

Официальные языки конференции: азербайджанский, английский, русский

Последний срок подачи докладов и тезисов: 19/04/2025

Желающие принять участие на конференции могут представить свои доклады и тезисы на электронный адрес: conference.bbu@mail.ru

Дополнительная информация:

Тел: (+99412) 431-91-18 (внутр.112)

Факс: (+99412) 430-07-80

Информацию об участии на конференции просим присылать на электронный адрес: conference.bbu@mail.ru

Место проведения конференции: Бакинский Университет Бизнеса

Адрес: г. Баку - AZ1122, ул. Г. Зардаби, 88 а.

MINISTRY OF SCIENCE AND EDUCATION OF AZERBAIJAN REPUBLIC

BAKU BUSINESS UNIVERSITY

**International Scientific-Practical Conference Dedicated to
the 102nd Anniversary of Birth of Nationwide Leader Heydar Aliyev
“New Strategic Approaches For The Development Of A Competitive Economy In Strengthening
Our Sovereignty.”
Baku, April 25, 2025**

The purpose of the conference is to discuss new strategic approaches for developing a competitive economy as a key factor in strengthening sovereignty. The event will focus on innovative solutions aimed at economic diversification, enhancing investment attractiveness, integrating advanced technologies, and fostering a resilient business environment. Special attention will be given to analyzing global and regional trends and formulating practical recommendations for sustainable economic growth and the reinforcement of national independence.

Directions of the conference:

- An innovative management strategy is the foundation of the economic development of sovereign country.
- Directions for stimulating the development of production based on innovative technologies in strengthening sovereignty.
- Modern approaches to the issues of state and local self-government bodies.
- Prospects for the development of accounting and auditing in a competitive economic environment.
- Directions for the implementation of innovative financial strategies: new approaches and practices.
- Opportunities for using mathematical models in the formation and development of a competitive economy.
- Quality assurance in language communication skills for training competitive professionals.
- Directions for the development of artificial intelligence-based systems in shaping economic competitiveness.
- Sovereignty in competitive socio-economic development: achievements, challenges, and prospects.

Report and theses formats and layouts:

- name, surname, patronymic of the author, academic degree, place of work, phone number, e-mail address should be printed in the upper right corner.
- the title of the report and the thesis should be printed with bold, capital letters at the center;
- abstract (50-100 words) and keywords (3-5) in Azerbaijani, English, Russian.
- main text.

Report and theses content layout:

- format-A4, the volume of reports is 5-6 pages, the volume of the theses is 3-4 pages;
- font-Times New Roman, size-13;
- Left margin 2.5 cm., right margin 2.5 cm., upper 2.5 cm. and lower 3 cm.;
- Interval 1.0 cm., paragraph 1.25 cm.

Reports and theses will be evaluated by the Organizing Committee.

Reports and abstracts that do not meet the requirements for registration, as well as those that do not correspond to the topic and directions of the conference, will not be accepted for publication.

Official languages of the conference: Azerbaijani, English, Russian

Deadline for submission: 19/04/2025

Reports and theses are submitted to: conference.bbu@mail.ru

Additional Information:

Tel: (+99412) 431-91-18 (ext.112)

Fax: (+99412) 430-07-80

Please send information about your participation at the conference to: conference.bbu@mail.ru

The conference will be held at Baku Business University.

Address: Baku - AZ1122, str.H. Zardabi, 88 a.